
In  2020 is het  100 jaa r  geleden  da t  de eerste landelijke veren iging van  hoveniers
werd opger ich t . Een  gelegenheid die we na tuur lijk n iet  ongemerkt  voorbij la ten
gaan . Na  100 jaa r  is de veren iging nog a lt ijd spr inglevend. Een  ech te veren iging
van  én  voor  branchegenoten  die zich  vaak langdur ig en  op vr ijwillige basis
inzet ten . In  de aan loop naar  het  jubileumjaar  blikken  we met  een  aan ta l van  hen
terug. En  ook vooru it , want  wie weet  komen er  nog wel 100 ja ren  bij.

F rans Vije:
"J e kunt  n iet  zonder  veren iging"
Frans Vije leerde het  vak bij
het  groenvoorzien ingsbedr ijf

van  J an  Boogaar t  in  Hengelo.

Daar  zag h ij ook wat  een

brancheveren iging voor  de

leden  betekent , want  Boog-

aar t  was bestuurslid van  de

Kr ing Tuin  en  Landschap en

la ter  voorzit ter  van  VHG. Toen

Vije in  1992 zijn  eigen  bedr ijf
begon, was het  dan  ook

vanzelfsprekend da t  h ij zich

aansloot  bij VHG.
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Vije werd n iet  a lleen  lid, h ij raakte ook
act ief bet rokken  bij de a fdeling Over ijs-
sel. "Zo'n  vijf jaa r  heb ik in  a ller lei com-

missies gezeten . Dat  was leerzaam en

leuk. We hebben  bijvoorbeeld bedr ijfs-
bezoeken  geïn t roduceerd om bij elkaar
in  de keuken  te kijken . Ook bezochten
we bedr ijven  buiten  de groensector ,

zoa ls een  staa lfabr iek. Tijdens die
excursies kun  je pas ech t  goed kennis
opdoen  en  u itwisselen . J e komt  ook

eens op een  andere manier  met  elkaar
in  gesprek a ls je op zo'n  bedr ijf rond-

loopt . Het  praa t  gewoon makkelijker
dan  aan  de vergader ta fel."

Persoonlijk
De ja ren lange verbondenheid en  per -
soonlijke contacten  met  collega 's, daar

denkt  Vije met  plezier  aan  terug. "J e

kunt  n iet  a lles per  br ief of mail of kor t
ber ich t je via  je t elefoon  regelen . E lkaar

ontmoeten  is zó belangr ijk. Dat  kan  bij
VHG." Tegen  zijn  zoon  Frank, die inmid-

dels het  bedr ijf leidt , zegt  h ij het  regel-
mat ig: "Een  dagje VHG, daar  heb je heel
veel aan . Bovendien : je kunt  ze a lt ijd

bellen  en  a ls het  nodig is komen ze
langs om je te adviseren  en  helpen ."

Profiler ing
Vanaf de zijlijn  volgt  h ij de on twikkelin-
gen  binnen  de veren iging met  in teresse.

"Er  wordt  veel energie gestoken  in  de

Mijn  wens voor  VHG: "Dat  de

veren iging blijft  bestaan  en
leden  elkaar  daar  on tmoeten ."

profiler ing van  de branche. Dat  is een

goede zaak. Ook de inzet  van  VHG voor

de cao en  het  bevorderen  van  de

inst room van  jongeren  in  de bedr ijfstak
vind ik een  plu im waard. Het  is voor  mij

heel simpel: zo'n  brancheorganisa t ie

moet  je gewoon handhaven!" •


